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Verslag openbare vergadering algemeen bestuur Avres donderdag 11 juli 2024 
Tijdstip: 09:00 - 10:00 uur. Locatie: Avres, Energieweg 39 Meerkerk, vergaderruimte 101 (eerste verdie-
ping).   
 
Aanwezig: 
P. Vat, gemeente Molenlanden, voorzitter 
M. Molengraaf, gemeente Gorinchem 
B. Visser, gemeente Molenlanden 
A. Mager, gemeente Gorinchem  
S. Hitipeuw, gemeente Vijfheerenlanden 
 
P. Van Uitert, directeur Avres 
R. den Tek, manager inkomensregelingen 
S. Chote, manager financiën  
B. Hoeven, bestuurssecretaris (tevens verslag) 
 
E. Van Wingerden, cliëntenraad 
K. Matthijs, cliëntenraad 
 
H. Akkerman, raadslid gemeente Molenlanden 
 
M. Ijzerman, toegevoegd secretaris ondernemingsraad 
 
S. Van Roessel, medewerker financiën 
 
Afwezig met bericht van verhindering: 
K. Bel, gemeente Vijfheerenlanden 
 
1. Opening en vaststelling agenda 

De heer Vat opent de vergadering en heet de leden van het algemeen bestuur en de overige aanwezigen 
van harte welkom. Er is bericht van verhindering ontvangen van de heer Bel. Het algemeen bestuur stelt 
de agenda vervolgens overeenkomstig het voorstel vast. 
 

2. Notulen openbare vergadering algemeen bestuur 11 april 2024 
De notulen van de openbare vergadering van het algemeen bestuur van 11 april 2024 worden, onder 
dankzegging voor het opstellen, ongewijzigd en overeenkomstig vastgesteld.  

 
3. Mededelingen/ingekomen/uitgaande stukken/hamerstukken    

- Wijziging gemeenschappelijke regeling  
De heer Hoeven deelt mede dat de drie deelnemende gemeenten hebben ingestemd met de wijzi-
ging van de gemeenschappelijke regeling Avres. De tekst van de gewijzigde gemeenschappelijke re-
geling is inmiddels gepubliceerd en op 1 juli 2024 in werking getreden. 

- Jaarverslag cliëntenraad 2023 
De heer Vat complimenteert de cliëntenraad met het opgestelde jaarverslag. De heer Van Wingerden 
geeft aan dat de geformuleerde reactie op het jaarverslag nog wel aanleiding geeft om over een aan-
tal zaken nog verder door te praten, bijvoorbeeld over het aspect of cliënten wel krijgen waar ze 
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recht op hebben en het aspect beslag door de deurwaarder. Er is derhalve nog een aantal open eind-
jes waar het gesprek nader over gevoerd moet worden. 
De heer Van Uitert geeft aan dat het eerste aspect een onderwerp is waar sowieso het gesprek ver-
der over gevoerd moet worden. Het tweede aspect volgt een afzonderlijke route en daar wordt op 
teruggekomen naar aanleiding van een vraag die hierover door de cliëntenraad is gesteld. Daarnaast 
is er afgesproken dat er in september nog een uitgebreider overleg tussen de cliëntenraad en de 
ambtelijke organisatie zal plaatsvinden om de verwachtingen over en weer te bespreken en hoe de 
cliëntenraad kan worden meegenomen over onderwerpen die de komende tijd op de agenda komen 
te staan.  

- Zienswijzeprocedure voorstel financiering ten behoeve van uitvoering en begeleiding kandidaten  
met loonkostensubsidie Avres. 
De heer Hoeven deelt mede dat op het voorstel financiering ten behoeve van uitvoering en begelei-
ding kandidaten met loonkostensubsidie Avres door de raden geen inhoudelijke zienswijzen zijn uit-
gebracht en dat als gevolg hiervan de financiering overeenkomstig het voorstel is verwerkt in de zo-
mernota. 

- Ambitiefondsjournaal 
De heer Vat complimenteert de opstellers met het goed leesbare stuk. Hij constateert dat het fonds 
voet aan de grond begint te krijgen. De heer Van Uitert beaamt dit laatste, zowel in aantal als in 
spreiding in de regio. Ook wordt voor een project als “Jij bent in beeld” uit Molenlanden beoordeeld 
wat de mogelijke verbinding met het Ambitiefonds naar de toekomst is. Ook voor “Bindkracht” uit 
Vijfheerenlanden wordt onderzocht of er lijntjes met het Ambitiefonds te leggen zijn.   

- Advies cliëntenraad – cliënt tevredenheidsonderzoek en werkplein evaluatie 
De heer Van Uitert geeft aan dat het prettig en geruststellend was te merken dat de bevindingen uit 
dit onderzoek door de cliëntenraad in grote lijn in overeenstemming waren met de uitkomsten uit 
het meer algemene cliënttevredenheidsonderzoek dat in de vergadering van 11 april jl. is besproken.  
Uit beide onderzoeken komt ook een aantal dezelfde aandachtspunten aan de orde. Dat is reden om 
hierover met elkaar in overleg te treden om te beoordelen hoe hier het beste op kan worden geanti-
cipeerd. 
Ook de heer Van Wingerden ziet de overeenstemming, maar juist door de kwalitatieve uitvoering van 
hun onderzoek geeft dat bepaalde aspecten wat meer kleuring. Hij vindt het van belang om nu meer 
concreet te worden wat er gaat gebeuren en wanneer, bijvoorbeeld rondom de telefooncentrale. 
Mevrouw Mager vraagt of de ontwikkeling van het werkcentrum hierbij ook een rol kan spelen? De 
heer Van Uitert geeft aan dat het uiteraard van belang is dat ook inwoners die een beroep doen op 
de dienstverlening van het Werkcentrum op een goede manier worden geholpen, het gaat in het on-
derzoek van de cliëntenraad echter om mensen die al ver in de bijstandsroute zitten. De telefooncen-
trale is een aspect waarop gezwaluwstaart kan worden. Daar bestaat al wel een eerste beeld over en 
de heer Van Uitert zal daar samen met mevrouw Don nog bij mevrouw Mager op terug komen om te 
beoordelen op welke wijze dat wellicht vanuit gezamenlijkheid benaderd kan gaan worden. 
Mevrouw Molengraaf geeft aan de aspecten die uit het onderzoek van de cliëntenraad naar voren 
komen heel waardevol te vinden voor de verbetering van de dienstverlening door Avres. 

 
4. Vaststellen Jaarrekening 2023 GR Avres en jaarrekeningen Avres Diensten BV, Avres SW BV en Stich-

ting Avres Nieuw Beschut 2023 
De heer Vat geeft aan dat de jaarrekening ter zienswijze is voorgelegd aan de gemeenteraden en voor 
advies aan de cliëntenraad. De rekeningen en de reacties op de zienswijzen/het advies moeten nu wor-
den vastgesteld. De heer Vat constateert dat geen van de aanwezige bestuursleden de wens heeft om in 
te stemmen met de optie om een deel van het resultaat te herbestemmen richting het Ambitiefonds. 
Vervolgens stemt het bestuur in met het vaststellen van de jaarrekeningen, de reactiebrieven op de 
zienswijzen en het advies, en stemt in om het resultaat ter hoogte van 1.284 K. uit te keren aan de deel-
nemende gemeenten. 
De bestuur van de Stichting Nieuw Beschut stelt de jaarrekening van de Stichting Nieuw Beschut vast.  
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5. Zomernota 2024 
De heer Shote geeft aan dat er bij de Eindejaarsnota een reservering heeft plaatsgevonden voor de 
loonprijscompensatie 2024. De toename van de budgetten uit de meicirculaire worden, met uitzonde-
ring van de loonprijscompensatie, via de zomernota doorbelast richting de gemeenten. Al de wijzigingen 
die hier het gevolg van zijn zullen bij vaststelling van de zomernota in november worden verwerkt in een 
begrotingswijziging. Daarnaast zal er later nog een technische begrotingswijziging volgen die geen ge-
volgen heeft voor de bijdragen van de gemeenten en dus geen zienswijze behoeft. 
De heer van Uitert voegt hier nog aan toe dat wat er feitelijk gebeurt is dat we de verruiming van de 
budgetten uit de meicirculaire via de zomernota claimen bij de gemeenten en dat de positieve meeval-
ler voor de gemeenten is dat Avres de extra budgetten voor de loonprijscompensatie dit jaar niet bij de 
gemeenten claimt, maar zoals via de Eindejaarsnota is besloten in 2024 voor eigen rekening neemt. 
Voor 2025 staat dit wel op de rol voor de gemeenten, dus daar vindt dan een correctie op plaats. De 
gemeentelijke controllers houden hier ook rekening mee. Het is dus een incidentele meevaller. 
De heer Visser heeft nog een vraag over de twee opmerkingen van het kernteam met betrekking tot de 
inzet en de te verwachten resultaten voor preventie Schulddienstverlening en Vroegsignalering. De heer 
Van Uitert geeft aan dat dit nog wordt uitgezocht en dat de specificatie zal worden gedeeld. 
Het algemeen bestuur besluit vervolgens om de zomernota 2024 overeenkomstig het voorstel in het 
zienswijzetraject te brengen en ter advisering voor te leggen aan de cliëntenraad. 

          
6. Wijziging financiële verordening ex artikel 212 Gemeentewet 

De heer Hoeven deelt mede dat deze wijziging van de verordening is opgesteld naar aanleiding van de 
door de accountant uitgevoerde controle. De voorgestelde wijzigingen zullen met het oog op de publica-
tie nog worden verwerkt in een nieuwe geconsolideerde verordening “2024”, onder gelijktijdige intrek-
king van de oude verordening.  
De heer Van Uitert voegt daar nog aan toe dat de term “onrechtmatigheid” onder de nieuwe structuur 
waarin het dagelijks bestuur verantwoordelijk is voor de rechtmatigheidsverklaring een wat andere in-
houd heeft gekregen. Zo telt de begrotingsonrechtmatigheid bijvoorbeeld ook op het moment dat je po-
sitieve afwijkingen hebt, zeker als je hier pas op een laat moment achter komt. Op advies van de ac-
countant kan dit dan op deze wijze worden opgelost. Bovendien is door deze wijzing nu geborgd in het 
besluitvormingsproces, dat op het moment dat dit wordt besproken/gemeld/gedeeld in het AB, dat dat 
voldoende is zonder dat er een formeel besluit voor nodig is. 
Het algemeen bestuur stemt vervolgens in met wijziging van de financiële verordening ex artikel 212 
Gemeentewet.   
 

7. Verordening vestiging uitsluitend recht CZV 2025 VGZ  
De heer Van Uitert geeft aan dat de uitkomst van de aanbesteding Avres ook geen andere keuze liet. 
VGZ was namelijk de enige geïnteresseerde zorgverzekeraar. De heer Den Tek voegt hier nog aan toe 
dat het een prima pakket is dat wordt aangeboden. Ook in Drechtsteden wordt van dit pakket gebruik 
gemaakt. Bovendien is er bij ons de mogelijkheid om je bij te verzekeren voor het eigen risico. Hij merkt 
nog op dat zichtbaar is dat ondanks dit pakket het aantal wanbetalers toeneemt. Dat is overigens een 
landelijk beeld. In de raad van VHL zijn hier ook vragen over gesteld. Het heeft te maken met het lande-
lijke systeem van vroegsignalering dat nog niet helemaal sluitend is. Het niet betalen van de zorgpremie 
wordt gesignaleerd door het Centraal Administratiekantoor (CAK) maar die meldingen zitten nog niet in 
het landelijke systeem van vroegsignalering. Hopelijk wordt dit hiaat in de loop van dit jaar nog gedicht 
als het CAK zich ook aansluit bij het landelijk systeem van vroegsignalering. 
Het algemeen bestuur stelt vervolgens de verordening vestiging uitsluitend recht CVZ 2025 VGZ vast  
 

8. Aanpassing reglement van orde van het algemeen bestuur van Avres 
De heer Hoeven geeft aan dat de aanpassing van het Reglement van Orde een gevolg is van de wijziging 
van de tekst van de gemeenschappelijke regeling.  
Het algemeen bestuur stemt vervolgens in met de voorgestelde wijziging van het regelement van orde. 
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9. Afscheid de heer P. Vat als voorzitter en lid van het DB en AB van Avres 
De heer Vat neemt vanavond afscheid als wethouder van de gemeente Molenlanden en daardoor zullen 
ook zijn werkzaamheden als voorzitter, DB-lid en AB-lid van Avres stoppen. De heer Van Uitert dankt de 
heer Vat voor zijn inzet als bestuurslid van Avres en haar rechtsvoorgangers. Hij wenst hem alle goeds 
voor de toekomst en overhandigt de heer Vat namens de directie en medewerkers van Avres enige at-
tenties.  

 
10. Rondvraag en sluiting 

De heer Visser geeft aan dat de gemeenten in het kader van het zogeheten Ravijnjaar een grote financi-
ele opgave hebben. Er is al eerder door de gemeenten gevraagd om ook vanuit de gemeenschappelijke 
regelingen mee te denken over welk perspectief zij kunnen bieden in het kader van mogelijke ombuigin-
gen. Hij is benieuwd wat de stand van zaken hieromtrent is bij Avres.  
De heer Van Uitert geeft aan dat er inmiddels een eerste verkenning ligt, een soort houtskoolschets. 
Over de inhoud daarvan is al met het kernteam gesproken en naar aanleiding daarvan is het een en an-
der uitgewerkt in genoemde houtskoolschets. De schets is inmiddels verzonden naar de ambtenaren 
van de gemeenten. In het DB na het zomerreces zal daar nog nader op worden teruggekomen. Er is in 
ieder geval een aantal aspecten gevonden waarop Avres een bijdrage kan leveren. De insteek is daarbij 
geweest dat we in eerste instantie mogelijke ombuigingen intern in onze organisatie hebben gezocht, 
om te voorkomen dat je bestuurlijke beslissingen moet nemen met gevolgen voor inwoners, bijvoor-
beeld omtrent de hoogte van minimaregelingen. Het lijkt te lukken om dergelijke bestuurlijke beslissin-
gen niet te hoeven nemen, echter Avres heeft nog wel een scherper beeld nodig van wat de gemeenten 
van ons verwachten. De ene gemeente is daar op dit moment wat meer concreet in dan de andere. We 
hebben daarom in de schets de mogelijkheden opgesomd met daaraan een bandbreedte gekoppeld. En 
op het moment dat het meer moet zijn, dan zul je toch moeten gaan snijden in voorzieningen. In de 
schets is ook nog benoemd dat Avres weliswaar een begroting van ca 80 miljoen heeft, maar dat deze 
uit ruim 3/4e aan “doorgeefmiddelen” bestaat, waarvoor Avres als “kassier” vanuit het Rijk optreedt en 
waarop dus geen bezuiniging kan plaatsvinden. De heer Visser vraagt of er dan geen heilige huisjes zijn 
en dus bijvoorbeeld ook het aspect huisvesting is meegenomen. De heer Van Uitert geeft aan dat ook 
naar het aspect huisvesting is gekeken, maar dat daar eerst na 2029 mogelijkheden liggen in verband 
met thans doorlopende huurovereenkomsten.       
Mevrouw Mager geeft aan dat er onlangs een gesprek heeft plaatsgevonden tussen de drie portefeuil-
lehouders arbeidsmarktbeleid en Avres, over wat we samen kunnen doen, maar ook waar we de grens 
kunnen trekken dat dit voor de een is en dat voor de ander. Daar kunnen alle betrokkenen ook mee ver-
der, ook in de opgave die er ligt voor 1 januari 2025 om een regionaal werkcentrum te realiseren.   
 
Niets meer aan de orde sluit de heer Vat, onder dank van ieders inbreng, de vergadering om 09:50 uur. 

 

 


